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Referat til styremøte 

Møtedato: 16.01.2024 

Møtested: Fossegrenda 26 

Møtestart: 1800 

Møteslutt: 2130 

Til stede:  S. Handanagic, A. Gjertsen, L.J. Konstad, K. Strand. L. Haugen 

Frafall:  M. Larsen, G. L. Aune, F. Ademi,  

Ikke møtt:  T. Bråten, I. Herre 

Referent: Eskil Pettersen 

Saksliste 

Orienteringssaker 

• Terminlista 

Terminlista er levert, men det er mye fra og tilbake med datoer på ulike 

stevner, dette er tidkrevende og ikke minst mye ekstraarbeid.  

• Gaupetaksering 

Jobber fortsatt med å få på plass flere sporere som kan sende inn linjer. 

Fortsatt mange som ikke vil gi ifra seg info, men melder selv inn til SNO. 

Ny jakttid fra den 14. februar 

• Regnskap 

Er i full gang med regnskapsfører, regner med å få på plass noen tall ila. 

Kort tid.  

• Feltkontrollørkurs 

Har fått på plass et nytt feltkontrollørkurs i samarbeid med Mære 

landbruksskole på Stjørdal den 10. april. Ligger ute i portalen og på 

Facebook.  

• Singsås JFF 

Arild og Eskil var til stede på årsmøte, det ble besluttet og ikke vedta de 

nye vedtektene og legge ned foreningen. Nytt årsmøte er berammet den 

30. januar.  
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• Høring revisjon av jaktskyting 

Det har ikke kommet inn noen innspill fra lokallagene innen fristen. Eskil 

har samlet inn innspill fra de andre regionlagene som har fått inn noen 

og videresendt dem til jaktskytterutvalget. Leif Jostein har kalt inn til 

møte den 17. januar.  

• Røros JFF skytebane  

De er i ferd med å si opp den gamle leiekontrakten med Statskog på 

Kvitsanda. 

• Aversjon rapportering 

Mange av instruktørene som ikke melder inn etter endt sesong. Eskil 

sendte ut en påminnelse om dette i desember, har i ettertid mottatt flere 

rapporter, men her er det stort forbedringspotensial.  

• Rapportering og søknader 

Mye av tiden i desember og fram til nå har gått med til rapportering og 

søknader.  

 

Utvalgenes siden sist: 

Skyteutvalg: Landsmøtet vedtok i Bodø at terminlista skal trykkes. Forbundstyret har vedtatt at den 

ikke skal det, hvordan kan dette forklares. Terminlista er sendt inn. Skyteutvalg møte i morgen ang. 

revisjon. Lite interesse for å arrangere elgstevner. 

Fiskeutvalg: Lite nytt, men positive gytetellinger i Orkla.    

Sak 01/24: Årsmøtet den 20.mars 

• Saker til årsmøte fra styret 

Utvalgsrapportene må sendes Eskil seinest den 5. februar. Eskil 

begynner med beretning nå, og har dialogen med regnskapsfører. 

Det er kommet melding fra revisor om regnskap, samt at det må 

ryddes i registeret i Brønnøysund.  

• Innkomne saker fra lokallag  

Ingen innkomne saker ennå.  

• Landsmøtesaker 

Valgkomite, opplæringsvirksomheten 

Tenk på kandidater til forbundsstyret og priser til neste styremøte 

Resolusjon ang. jegerprøven 

 

Vi har fått pris fra Clarion Brattøra for ca 45000 for 50 personer, 

Eskil undersøker nærmere om andre plasser.  
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Sak 02/24: Landsmøte 

• Hvem gjør hva og når? 

Denne kommer vi tilbake til. 

• Arbeidsgruppe 

Denne kommer vi tilbake til.  

• Framføring av saker 

Alle delegater må være forberedt på å fronte/evt komme med 

innspill under landsmøtet 

• Delegater 

Vi har 10 delegater samt leder.  

Sak 03/24: Kursplan 2024 

Kursbehovet ble lagt fram for styret, instruktørene må komme med datoer for 

kursgjennomføring snarest. Der vi ikke har instruktører må vi prøve å få leid inn 

noen, da Forbundsinstruktørene ikke er klare til kursholding ennå.  

Sak 04/24: Songli 

Eskil skal i møte med leder i Songli Eiendom torsdag den 18. januar. Styret vedtar 

at vi kjøper kvote forutsatt at pris og dyr sees i sammenheng. Vi kommer til å 

avholde flere kurs selv, disse blir annonsert nå om ikke lenge. Vi har disse datoene 

klar. Evalueringsmøte for sesongen 23 og planleggingsmøte for 24 blir på 

klubbhuset til Orkla JFF Evjen mandag 5. feb kl 1900.   

 

Vennlig hilsen 

Norges Jeger- og Fiskerforbund 

Sør-Trøndelag 

Eskil Pettersen 

Regionsekretær 

 

 


